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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2017. szeptember 12-én 14:00 órakor a Hotel Caramell (Bükfürdő) 
tárgyaló termében megtartott üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Béres József, Haddad Richárd, Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Kovács András, Dr. Székely Csaba; Dr. Hartmann Bálint, Dr. Kádár Péter. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László, Nagy János, Dr. Fodor István, Dr. 
Madarász György, Dr. Danyek Miklós, Orlay Imre, Veisz Imre, Hollósy Gábor, Rejtő János, 
Tóth József, Rubint Dezső, Sőrés Péter tanácskozási joggal rendelkező tagok, továbbá 
Günthner Attila és Becker Péter állandó meghívott. 

Kimentette magát: Dr. Tóth Judit, Balázs Péter 

Első napirendi pontként az előző ülésen elhatározottak helyzetéről Haddad Richárd 
számolt be. Mindegyik kapcsolódó téma szerepelt a napirendek között, ezért azokat ott 
tárgyalta az Elnökség. 

Második napirendi pontként Ángyánné Kiss Zsuzsanna ismertette a 2017. első félévi 
gazdasági beszámolót és a 2018. évi pénzügyi tervezés indítását. A 2017. első félévi 
gazdasági beszámoló már az új lekérdezési rendszerrel készült, azaz nem manuálisan lett 
feltöltve, hanem a megfelelő számokat automatikusan képeztük le a Cobra könyvelési 
moduljából. A tény adatok terv szerint állnak. A tervezési folyamatot az új beszámolónak 
megfelelő formátumban indítjuk. Ezt a formát az új Alapszabályhoz igazítottuk. A területek és 
a központ 2016. évi pénzügyi elszámolásával kapcsolatban kérte, hogy záros határidőn belül 
zárjuk le. Ez azt jelenti, hogy minden szervezet jelezzen vissza Szabolcsi Nórának a kiküldött 
elszámolási adatokkal kapcsolatban. 

A folytatásban Zsiga Sándor ismertette a MEE pénzügyi átvilágítási folyamat helyzetét. Zsiga 
Sándor felkért külsős tanácsadóként segíti a MEE pénzügyi és gazdasági folyamatainak a 
jogi környezethez és a napi gyakorlathoz történő optimális illesztését. Béres József kiemelte, 
hogy fel lettek tárva a gyenge pontok. Értékes munka készült. A folytatásban egyrészt 
operatív szinten kell a Cobra további lehetőségeinek bevezetésével a napi feladatok 
megfelelő ellátását támogatni, másrészt egy irányítási modellt kell felállítani, és ezekre 
fűzzük fel az új irányítási és szabályozási rendszert. A Debreceni szervezet vállalta az 
előkészítési munkákba való bekapcsolódását. 

Harmadik napirendi pontként Haddad Richárd vázolta az OET idei programjával 
kapcsolatos elképzelést. Az OET-en mindenképpen foglalkozni fogunk a pénzügyi 
folyamatokkal, a stratégia megvalósításához kapcsolódóan a szervezetek aktivitásának 
növelésével, az új tagkizárási folyamattal. Esti programként Gyöngyösi Géza, az Ulti 
Szövetség főtitkára fog csapatépítő jelleggel egy versenyt lebonyolítani, amelyre egyénileg 
és csoportosan is lehet majd jelentkezni. Az OET helyszíne Hajdúszoboszló. 

Negyedik napirendi pontként Kovács András összefoglalta írásos előterjesztését az új 
Alapszabály szerint a tagdíjfizetés elmaradásának következményeiről. A változás 
leglényegesebb része, hogy a 90 napnál hosszabban fennálló tagdíj hátralék esetében az 
Egyesület szünetelteti a tag tagsági viszonyát, amelyet a tagdíjnyilvántartó rendszerben is 
rögzít passzív státus beállításával. Passzív státuszban a tag nem élhet egyesületi jogaival. 
Aki április 30-ig nem rendezi a tagdíját, vagy akinek a helyi szervezet nem regisztrálta a 
befizetését a TAR-ban, a rendszer egy e-mailt generál az érintett MEE tagnak és az adott 
tagszervezet vezetőségének is (elnök + titkár + tagnyilvántartó(k)). Abban az esetben, ha a 
MEE tag egyben küldött is, külön kiemelésre kerül, az azonnali befizetés fontossága. Ha 
június 30-ig nem történik meg a tagdíjbefizetés rögzítése a TAR-ban, a tag státusa 
automatikusan passzív kategóriába kerül. Az új Alapszabály és SzMSz lehetőséget ad egy 
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MEE tag jogainak szüneteltetésére akár 5 évig is, anélkül, hogy fegyelmi eljárás indulna a 
tagság megszüntetése irányában. 

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag támogatta a tagkizárással 
kapcsolatban ismertetett folyamat bevezetését. Ez Egyesületi Elnökség 37/2017 számú 
határozatával egyhangúlag támogatta a tagkizárással kapcsolatban ismertetett folyamat 
bevezetését. 

Ötödik napirendi pontként Béres József adott tájékoztatást a MEE kommunikációjának 
helyzetéről. Hlavay Richárddal augusztus 22-én közös megegyezéssel megszűntettük a 
május 5-én megkötött szerződésünket, mivel a közös munkával kapcsolatos elképzeléseink 
a gyakorlatban más irányba mutattak. Ezért a Főszerkesztői feladatokban újra Mészáros 
Zsolt segíti  a munkánkat. Együttműködési megállapodást kötöttünk a SansCliché céggel a 
Vándorgyűlés és a Mi a pálya? külső kommunikációjának koordinálására (közösségi oldalak, 
helyszíni aktivitás, reklám film készítés, sajtó kommunikáció).  Az eddigi tapasztalatok 
pozitívak. A fentiek alapján és tapasztalataink szerint ma úgy látjuk, hogy érdemes lehet a 
főszerkesztői és a kommunikációs vezetői feladatokat más-más személyre bízni. A 
Főszerkesztő feladat inkább egy technikai és operatív jellegű. A kommunikációs feladatok 
irányítója pedig abban segít, hogy az üzeneteink eljussanak a megfelelő helyre. Ez a 
személy lehet külső vagy belső egyaránt. Haddad Richárd hozzátette, hogy az 
Elektrotechnika szerkesztésével jelenleg kényszerhelyzetben vagyunk. Ne tekintsük egy 
állandósult állapotnak. 

Hatodik napirendi pontként Béres József számolt be a Külgazdasági és 
Külügyminisztérium által augusztus 23-án szervezett ágazati exportfejlesztési párbeszédről, 
amelyet az információs és kommunikációs technológia témában tartottak. Dr. Ponevács-
Pana Petra helyettes államtitkár asszony elmondta, hagyományteremtő céllal került sor az 
egyeztetésre, a jövőben rendszeresen szeretnének ilyen párbeszédet tartani. A minisztérium 
feladatának tekinti megismerni a piaci szereplőket, a tapasztalattal rendelkező vállalkozókat, 
felmérni az árualapot. Egyúttal szeretnének problémákat feltérképezni, a piaci akadályokat 
megismerni. További cél, hogy a vállalkozások bármely életszakaszban exportkészültségben 
legyenek, illetve kormányzati támogatást kapjanak. A MEE következő feladata a 
szakosztályok segítségével exportképes cégek körének megállapítása. 

Hetedik napirendi pontként Nagy János a szervezetek aktivitásának növelésével 
kapcsolatban ismertette javaslatát. Fontosnak érzi azon szervezetek elismerését, akik 
aktívan tesznek területi szervezeti feladataikon túl a MEE egészét érintő ügyekért. Javasolja, 
hogy díjazzuk ezeket a szervezeteket. A felvetést követően az Elnökség egy újfajta 
interaktív, online ötletbörzét próbált ki. A Be-novative képviselője pap Henrik mutatta be és 
koordinálta az eseményt, amely során számtalan ötlet került terítékre a „hogyan lehetne a 
szervezetek aktivitását növelni kérdésre”. A demó bemutatót követően egyetértés született 
abban, hogy ezzel a módszerrel aktivizáljuk az OET résztvevőit is hasonló kérdésekben. 

Egyebek: 

Kovács László ismertette a 219/2017. (VII. 31.) Korm. rendelet lényegi részét a 
villanyszerelők bejelentéséről és nyilvántartásáról. A rendelet végrehajtásával kapcsolatban 
létrehozunk egy munkacsoportot. Ebbe delegálnak illetékeseket a DSO-k is. Cél, hogy együtt 
értelmezzük a rendeletet, egységesen kommunikáljuk annak hatásait a villanyszerelőkre és 
a regisztrált villanyszerelői körre. A munkacsoport vezetését elvállalta Kovács László. 

2017. szeptember 12. 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


